
PROTOKÓŁ
Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO W WILKOWICACH
które odbyło się w dniu 13 września 2022r.

w budynku Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilkowicach
przy ul. Strażackiej 3

o godz. 17. 15

Porządek obrad

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.

2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Wybór:

a) Przewodniczącego Zebrania
b) protokolanta Zebrania
c) Komisji Mandatowej
d) Komisji Wniosków i Uchwał

4. Wystąpienia gości.
5. Informacja Sołtysa z realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego w 2022r.
6. Protokół Komisji Mandatowej stwierdzający prawomocność Zebrania.
7. Program działania i podział funduszu sołeckiego na 2023r., głosowanie.
8. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
9. Dyskusja i wolne wnioski.
10. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
11. Zakończenie Zebrania

Ad.l
Zebranie wiejskie rozpoczął Sołtys wsi Wilkowice - Pan Łukasz Ślusarczyk, który przywitał
wszystkich mieszkańców, zaproszonych gości oraz władze gminy.

Ad.2
Sołtys przedstawił proponowany porządek obrad. Zapytał o uwagi i propozycje zmian do
porządku obrad. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian.
Porządek obrad został:

a) rozszerzony o: ----------
b) przyjęty głosami 56 ZA, przy O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 3a _ _...,.
Sołtys zaproponował swoja kandydaturę do pełnienia funkcji Przewodniczącego Zebrania.
zgłoszono innych kandydatów.
Wybór Przewodniczącego Zebrania zatwierdzono głosami 56 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad.3b . . . , " .
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję, aby protokolantem zebrania
Katarzyna Seneta. Pani Katarzyna Seneta wyraziła zgodę. Nie zgłoszono innych kandydatów.
Wybór protokolanta Zebrania zatwierdzono głosami 56 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH St Ę.



Ad.3c
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Mandatowej: Pani
Elżbieta Nowak, Pan Maciej Maślanka, Pan Andrzej Duraj. Kandydaci wyrazili zgodę. Nie
zgłoszono innych kandydatów.
Wybór Komisji Mandatowej zatwierdzono głosami 56 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad.3d
Przewodniczący Zebrania przedstawił propozycję kandydatur do Komisji Wniosków i Uchwał:
Pani Kornelia Fedyna i Pan Jacek Chowaniec. Kandydaci wyrazili zgodę. Nie zgłoszono innych
kandydatów.
Wybór Komisji Wniosków i Uchwał zatwierdzono głosami 56 ZA, przy O PRZECIW, O
WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad .4
Głos zabrał aspirant Marcin Krawiec- dzielnicowy Witkowie i poinformował o zwiększonej
ilości prób dokonania oszustwa tzw. metodą "na policjanta" czy "na wnuczka". Zaapelował o
powiadomienie swoich sąsiadów, wymianę informacji. Poinformował, że na ten temat na
terenie gminy odbędą się 2 spotkania.

Ad.5
Sołtys przedstawił informację dotyczącą realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego w
2022r. ( załącznik nr l).

Ad.6
Członek Komisji Mandatowej odczytał protokół stwierdzający prawomocność zebrania. Wg
protokołu w zebraniu brało udział 56 osób. Protokół zatwierdzono 56 głosami ZA, przy O
PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 7
Sołtys przedstawił program działania i podział funduszu sołeckiego na 2023r. ( załącznik nr 2).
Przeprowadzono głosowanie
56 głosów ZA, O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad.8

Wójt Gminy Wilkowice Pan Janusz Zemanek przedstawił informacje o inwestycjach na terenie
sołectwa Wilkowice.

Wójt zaapelował do mieszkańców, którzy otrzymali już informację o możliwości podpięcia się
do kanalizacji, aby nie zwlekali z wykonaniem podłączenia, ponieważ jest to niezbędne do
rozliczenia przez Gminę projektu unijnego.

Przekazał też informacje na temat dodatku węglowego, stwierdził, iż przepisy te cofają nas o
kilka lat w kwestii ochrony czystości powietrza. Zaapelował o uczciwość przy składaniu
wniosków o dodatek węglowy, wspomniał o odpowiedzialności karnej za podawanie
fałszywych informacji.



Przekazał informację o zaplanowanym spotkaniu z mieszkańcami w sprawie budowy masztu
antenowego w okolicy hali sportowej w Wilkowicach.

Przekazał też informację o spotkaniu z projektantem planu urządzenia lasu - z ramienia
Starostwa- -termin spotkania 23. 09.

Ad. 9
Pytanie nr l

- Czy przebudowa ul. Prostej jest zasadna? Czy musi być taka szeroka? l kto zapłaci za
przesunięcia płotów?

Odp. Wójt: Przebudowa ul. Prostej będzie się odbywała zgodnie z projektem, który byt
wyłożony do informacji mieszkańców 3 razy. Kosztorys przewiduje również koszt przesunięcia
płotów i będą one wykonane w ramach realizacji projektu. O szerokości drogi decydują
nadrzędne przepisy. Nie będzie odstąpienia od przebudowy ul. Prostej.

Pytanie nr 2

- Czy będą prowadzone jakieś prace związane z remontem dworca kolejowego?

Odp. Wójt: Obecna sytuacja ekonomiczna, szalejąca inflacja, rosnące opłaty za prąd i obcięcie
dochodów gminy z podatków PIT niestety powoduje, iż mamy bardzo ograniczone
możliwości. W związku z tym nie mam pewności, że w przyszłym roku podjęte będą jakieś
prace projektowe dotyczące budynku dworca.

Pytanie nr 3

- Czy gmina rozważa projekt budowy farmy wiatrowej?

Odp. Wójt: Nie planujemy farm wiatrowych, natomiast na budynkach gminnych są
montowane instalacje fotowoltaiczne i pompy ciepła.

Pytanie nr 4

- Kiedy będzie możliwość podłączenia się do kanalizacji mieszkańców Hucisk?

Odp. Wójt: Jak tylko otrzymamy odbiory ze spółki AQUA mieszkańcy Hucisk będą mogli się
podłączyć.

Pytanie nr 5

- Czy będzie wymiana nawierzchni ul. Żywieckiej?



Odp. Wójt: Ul. Żywiecka jest drogą wojewódzką, to ZDW musiałby zdecydować o remoncie
nawierzchni, a gmina musiałaby partycypować w kosztach - nie mamy w tej chwili na to
środków.

Pytanie nr 6

- Czy jest możliwość częstszego koszenia poboczy przy drogach gminnych? Przy ul. Jodłowej
trawa jest tak wysoka, ze utrudnia dojście do liczników inkasentom.

Odp. Wójt: RST kosi pobocza dróg gminnych 2 razy w roku i nie ma możliwości, aby robić to
częściej.

Pytanie nr 7

- W związku z zalegającymi w okolicy przystanku przy ul Klonowej śmieciami czy jest
możliwość założenia kamery?

Odp. Wójt: Niestety ze względów technicznych nie ma teraz takiej możliwości.

Pytanie nr 8

- Bardzo proszę o naprawę bardzo zniszczonego mostku a zwłaszcza barierki przy ul. Tęczowej
a także naprawę nawierzchni ul. Tęczowej.

Odp. Wójt: Barierka na mostku będzie wyremontowana, natomiast remonty dróg są
prowadzone w ramach tzw. remontów bieżących.

Pytanie nr 9

- Bardzo proszę o interwencje w sprawie bardzo głośnych i uciążliwych sygnałów
dźwiękowych pociągów.

Odp. Wójt: Gmina już zgłaszała tą sprawę do PKP

Pytanie nr 10

- Chcielibyśmy przekazać na rzecz gminy część działki a właściwie mostek w rejonie ścieżki
rowerowej.

Odp. Wójt: Zapraszam na rozmowę do Urzędu.

Pytanie nr 11

- Chcielibyśmy również wspomóc szkołę w Wilkowicach w przemalowaniu ścian i szatni dla
"zerówki" w szkole podstawowej nr l w Wilkowicach

Odp. Wójt: Zapraszam na rozmowę do Urzędu.



Pytanie nr 12

- Proszę o zaproszenie na spotkanie ws. planu urządzenia lasu leśniczego ds. lasów
prywatnych.

Odp. Wójt: Zaprosimy leśniczego na to spotkanie.

Pytanie nr 13

- Czy gmina otrzymała już środki finansowe na wypłatę dodatku węglowego?

Odp. Wójt: Jeszcze nie otrzymaliśmy tych środków.

Pytanie nr 14

- Czy budynki gminne maja instalację fotowoltaiczną?

Odp. Wójt: Będą ją miały wszystkie remontowane budynki gminne: Dom Strażaka w Bystrej,
Przedszkole w Mesznej, szkoła w Mesznej.

Pytanie nr 15

- Proszę o zrealizowanie projektu drogi łączącej ul. Prostą z ul. Jeżynową. Czy coś jest robione
w tej sprawie?

Odp. Wójt: Tak, trwają wykupy gruntów.

Pytanie nr 16

- W związku z bardzo dużą ilością pasażerów bardzo proszę aby na trasie autobusu nr "T
kursowały autobusy przegubowe.

Odp. Wójt: MZK w Bielsku -Białej jest świadome problemu i dostrzega taka potrzebę, ale na
razie brakuje im taboru.

Pytanie nr 17

- Czy na ul. Szkolnej jest konieczne aż tyle lamp?

Odp. Wójt: UG zweryfikuje kwestię ilości lamp w tamtym rejonie.

Pytanie nr 18

- Kiedy będzie zaplanowany remont ul Do Boru?



Odp. Wójt: W ci^gu 14 dni będzie wyłoniona firma, które zaprojektuje sieć ścieżek i dróg w
tamtym rejonie.

Pytanie nr 19

- Dlaczego nie ma możliwości przyłączenia się nowych budynków do kanalizacji przy ul. Do
Boru i ul. Bajecznej?

Odp. Wójt: Realizowany projekt tego nie przewiduje, to są nowe budynki, których nie było
gdy projektowano realizowaną sieć kanalizacyjną. Będą one uwzględnione w nowym
projekcie.

Pytanie nr 20

- Dlaczego pomimo kanalizacji nadal śmierdzi?

Odp. Wójt: Niestety nie wszyscy mieszkańcy wykonali podłączenia do sieci.

Pytanie nr 21

- Czy jest planowana budowa zbiornika czy studni głębinowej w Witkowicach?

Odp. Wójt: Spółka Wodociągowa poszukuje nowych źródeł pozyskiwania wody, a UG
wykupuje grunty przy ul. Zdrojowej w Bystrej na ujęcie wody na Białce.

Ad. 10
Komisja Wniosków i Uchwał przedstawiła protokół Komisji:

a) Uchwała o podziale funduszu sołeckiego na 2023r.
Przeprowadzono głosowanie
56 głosów ZA, O PRZECIW, O WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ.

Ad. 11
Przewodniczący Zebrania stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i poinformował o
zakończeniu Zebrania.

Protokolant Zebrania

Katarzyna Seneta

ILo k^>-

Przewodniczą ebrania
Luka Ślusarczyk

/

f



PORZĄDEK OBRAD ZEBRANIA WIEJSKIEGO W WILKOWICACH W DNIU 13.092022r.

l. Otwarcie zebrania i przywitanie gości.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Wybór:
a. Przewodniczącego Zebrania.

b. Protokolanta zebrania.

c. Komisji mandatowej

d. Komisji wniosków i uchwał.
4. Wystąpienie Gości.

5. Informacja Sołtysa z realizacji zadań w ramach Funduszu Sołeckiego w 2022r.
6. Protokół Komisji mandatowej stwierdzający prawomocność zebrania.
7. Program działania i podział funduszu sołeckiego na 2023 rok, głosowanie.
8. Wystąpienie Wójta Gminy Wilkowice.
9. Dyskusja i wolne wnioski.
10. Protokół Komisji Wniosków i Uchwał.
11. Zakończenie zebrania.



Protokół

Komisji Mandatowej

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowice
w dniu 13 września 2022 r.

Komisja w składzie:

l. .L^W
2: %<;
^ W\A

Stwierdza, że Zebranie Wiejskie Sołectwa Wilkowice zwołane zostało zgodnie ze §11 ust. 2 i
3 Statutu Sołectwa.

Termin i miejsce zebrania podane zostało do publicznej wiadomości w sposób przyjęty w
Sołectwie, tj. poprzez ogłoszenia rozmieszone na terenie całej wsi, na tablicach ogłoszeń,
parafiach oraz na stronie intemetowej Gminy Wilkowice.

5.^W zebraniu udział bierze . 0..^... mieszkańców.

Z uwagi na powyższe w myśl §13 Statutu Sołectwa Wilkowice, dzisiejsze Zebranie Wiejskie
jest prawomocne do podejmowania uchwał.

Podpisy członków Komisji:

\. '::^-'::J^:"
3 ^ e^ ̂ Qk



lnformac"a so sa -realizac"a zadań Funduszu Sołeckie o na 2022r.

Oświetlenie:

Zrealizowano budowę oświetlenia na ulicy Dębowej, słupy plus oprawy, dołożenie lamp na ulicach:
Grabecznik, Zamknięta, Żytnia.

Planowanie założenia lamp do podświetlenia muralu wykonanego na budynku OSP Wilkowice.

Odwodnienia:

Planowane przedłużenie odwodnienia korytami przejazdowymi na długości odtworzonego asfaltu
przy ulicy Szkolnej.

Wykonano wymianę obszlagu na ul. Szkolnej

Wykonano czyszczenie rowu ziemnego przy ulicy Sosnowej w Mesznej skierowanego w stronę
potoku przy ulicy Do Lasku. (granica sołectw), rowu ziemnego przy ulicy Do Lasku, Wypoczynkowej,
Zielnej.

Infrastruktura d ro owa:

Wykonano łatania dziur na drogach szutrowych w obrębie ulic: Cicha, Wiklinowa, Dworkowa, Do
Boru, Na Wałach. Uzupełniono ubytki w drogach szutrowych na ulicach: Krzywe Koło, Ziołowa, Do
Lasku i innych systematycznie zgłaszanych przez mieszkańców sołectwa.

Place zabaw:

Wykonano plac z kostki brukowej na terenie placu zabaw przy ul. Strażackiej. Planowana rozbudowa
placu o dwa nowe urządzenia oraz dwa nowe urządzenie siłowni zewnętrznej (planowany czas
realizacji - wrzesień). Urządzenia siłowni zewnętrznej zakupione w zeszłym roku planowano
zamontować koło placu zabaw w Wilkowicach Górnych przy szkole podstawowej nr 2, niestety
projektant po wizji w terenie i sprawdzeniu wszystkich mediów stwierdził niemożność zamontowania
owych urządzeń stąd też decyzja o zmianie lokalizacji urządzeń. Planowany montaż rzeźby misia na
terenie placu zabaw przy SP2 (odtworzenie spróchniałej rzeźby)-czekamy na zakończenie pracy nad
rzeźbą.

Dofinansowano remont ogrodzenia na terenie OSP Wilkowice. Zamontowano nowe kosze na śmieci:
ul. Ślusarska oraz wymieniono i wyremontowano zniszczone i wyeksploatowane kosze na śmieci na
terenie sotectwa. Wymieniono i pomalowano deski na ławkach w parkach oraz wzdłuż ulic na terenie
sołectwa.

Zorganizowane imprezy na terenie sołectwa:

Konkurs Palm Wielkanocnych, Konkurs sikawek, Pożegnanie lata w Huciskach, kino plenerowe
zorganizowane na terenie Gosiru.

Warsztaty muzyczne dla członków Młodzieżowej Orkiestry Dętej. Zakup sprzętów sportowych oraz
nagród dla GLKS Wilkowice.



Protokół Komisji Uchwal i Wniosków

wybranej na Zebraniu Wiejskim Sołectwa Wilkowice
w dniu 13 września 2022 r.

Komisja w składzie:

i. to^.^.....^.^
2:^A @b::C^ ̂ .^ec

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawia do przyjęcia przez dzisiejsze Zebranie Wiejskie
następujące uchwały i wnioski:

Uchwały:

l. Zatwierdza się proponowany podział Funduszu Sołeckiego na rok 2023.

2. .

3. .

/.

Wnioski:

l. ..

2.

3.



4.

5.

6.

7. t

Podpisy członków Komisji:

l. ............. . .

2. ....... .


